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Het gemeentebestuur besliste om 
de straatverlichting in bepaalde 
gebieden te doven. Men zocht 
manieren om te besparen op de 
energiefactuur door de enorme 
stijging van de energieprijzen. 
Straatlampen vervangen door 
ledlampen was een piste op de 
lange termijn. Het doven van 
de straatverlichting was een 
mogelijkheid op korte termijn. 

Sinds oktober vorig jaar is het 
dan ook zo ver: het bestuur 
doofde de straatverlichting in 
de buitengebieden. Wat is een 
buitengebied? Volgens het bestuur 
gaat het om banen in de polder die 
minder vaak gebruikt worden. In 
werkelijkheid werden onder andere 
de Staakstraat en de Landsdijk 
in het donker gezet. Twee straten 
die van begin tot einde langs 

beide kanten zijn bebouwd en 
waar een hoop mensen leven. Net 
het tegenovergestelde van weinig 
gebruikte banen in de polder… 

Inwoners blijven in het donker 

Omwille van de verkeersveiligheid 
vroeg het Vlaams Belang daarom 
om de straatverlichting op zijn 
minst in de donkere winterperiode 
opnieuw te doen branden. Voor 
ons weegt de besparing niet 
op tegen mogelijke (dodelijke) 
verkeersslachtoffers. Helaas 
weigerde het gemeentebestuur op 
onze vraag in te gaan. De straten 
blijven dus donker, gevaarlijk en 
onveilig door SamenPlus.   

Stijn Van Hamme 
Fractievoorzitter 

GAAT HET STRAATLICHT 
OPNIEUW AAN?
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EXTRA BURGERINSPRAAK 
DANKZIJ HET VLAAMS BELANG!

Enkele feiten en cijfers die ons 
gemeenteraadslid Axl Van Boven 
opvroeg: 

 
CONSULTANCY: € 196.189,09

In bepaalde gevallen doet de 
gemeente een beroep op externe 
studiebureaus of consultancybureaus 
om dossiers voor te bereiden. Vorig 
jaar liep die factuur op tot meer dan 
16.000 euro per maand! 

INTERCOMMUNALES: € 3.344.572,54

Onze gemeente is lid van 50 
verschillende intercommunales. Vorig 
jaar liep die factuur op tot bijna 
279.000 euro per maand! Dat is 
bovendien bijna 652.000 euro meer 
dan de gemeente twee jaar geleden 
betaalde aan intercommunales.  

KOSTEN FUSIE: € 38.896,66

De fusiecommissie leidde uiteindelijk 
tot niets. Men besliste namelijk om 
geen fusie aan te gaan. Helaas 
betekent dit niet dat er geen kosten 
waren. De rekening hiervan liep op 
tot bijna 39.000 euro.  

SLUIKSTORTEN BLIJFT ONBESTRAFT  

Vorig jaar werden 152 sluikstorten 
opgeruimd door de groendienst. 
Daarvoor werden slechts 11 
GAS-boetes uitgeschreven. Dat 
is minder dan de helft van het 
aantal boetes in 2020. Dit terwijl 
in de rest van Vlaanderen het 
aantal boetes stijgt.  

GEVELTUINEN: 0 GEREALISEERD 

Op voorstel van het Vlaams Belang 
werd de mogelijkheid om geveltuinen 
aan te leggen ingevoerd. Dat 
gebeurde in 2019. Ruim vier jaar 
na de invoering werden welgeteld 
0 geveltuinen aangelegd. Tot 
zover de groene ambities van het 
gemeentebestuur.

Schijninspraak bij SamenPlus

Ondanks grote beloftes van 
SamenPlus in 2018 over het belang 
van burgerinspraak, blijkt de wer-
kelijkheid veel genuanceerder. Wij 
konden vaststellen dat adviezen 
van burgers/adviesraden vaak niet 
worden gevolgd. In sommige geval-
len is er zelfs sprake van schijnin-
spraak, waarbij het gemeentebestuur 
de adviezen uiteindelijk gewoon 
negeert. Het standaardantwoord is: 
“We nemen het mee”. Nadien hoort 
niemand ooit nog iets van het uitge-
brachte advies.

Echte inspraak bij 
het Vlaams Belang

Voor het Vlaams Belang is burgerin-
spraak echt belangrijk. Wij willen 
dan ook dat aan elk inspraak-
moment georganiseerd door een 
lokaal bestuur, kwaliteitsparameters 

worden verbonden. Daarbij moet 
minstens objectief de doelstelling 
van een gepland project worden 
uitgelegd, het draagvlak worden 
getoetst, en de deelnemende inwo-
ners ruim de tijd worden gelaten 
om te kunnen reageren en vragen 
te stellen. Er dient ook duidelijk te 
worden aangegeven of − en bij 
positief advies ook wanneer − het 
lokale bestuur zich zal binden aan 
de inspraak en dat zichtbaar zal 
maken in het gemeentebudget.

Daarom stelden wij tijdens de 
gemeenteraad van maart voor om het 
“Charter Participatieve Democratie 
in Ruimtelijke Ordeningsprocessen” 
te ondertekenen. Daardoor enga-
geert men zich om participatie en 
inspraak als kernwaarden te zien 
binnen de ruimtelijke planning. 
Ons voorstel werd door de ganse 
gemeenteraad goedgekeurd.

In het Bijzonder Comité van de Sociale Dienst volgt 
Andy De Muynck de dossiers op namens het 
Vlaams Belang.  

In het Bijzonder Comité van de Sociale Dienst 
volgt Andy De Muynck de dossiers op namens 
het Vlaams Belang. Zo is de betaalbaarheid van 
de dorpsrestaurants een aandachtspunt in onze 
gemeente. Om de formule haalbaar te houden in de 
toekomst en de juiste doelgroep aan te spreken, stelde 
de Vlaams Belang-fractie tijdens de Raad voor Maatschappelijk Welzijn 
voor om met een getrapte prijs te werken. Op die manier genieten de 
mensen die het echt nodig hebben van het voordelige sociale tarief. 
Ons voorstel werd goedgekeurd. De grote prijsstijging van basispro-
ducten heeft een impact op de mensen. Steeds meer inwoners krijgen 
het moeilijk om de eindjes aan elkaar te knopen. Ook bij een overlijden 
lopen de kosten steeds hoger op voor de nabestaanden. Op suggestie 
van Andy stelde de Vlaams Belang-fractie voor om de betaling van een 
grafconcessie ook gespreid mogelijk te maken. De hele gemeenteraad 
steunde ons voorstel.

ANDY’S SOCIALE KIJK



EEN LEGISLATUUR OPPOSITIEWERK 
Het Vlaams Belang haalde bij de lokale 
verkiezingen van 2018 een historisch 
resultaat. Met 11,6% van de stemmen 
in onze gemeente, kregen wij twee ver-
tegenwoordigers in de gemeenteraad: 
Stijn Van Hamme (fractievoorzitter) en 
Axl Van Boven (gemeenteraadslid). In 
het Bijzonder Comité voor de Sociale 
Dienst leverde dat resultaat een zetel 
op. Andy De Muynck werd hier onze 
vertegenwoordiger. U gaf het Vlaams 
Belang bij de start van deze lokale le-
gislatuur een duidelijk mandaat. Het 
Vlaams Belang ging die verantwoor-
delijkheid niet uit de weg. 

Meest actieve fractie 

De afgelopen legislatuur was het 
Vlaams Belang met voorsprong de 
meest actieve politieke fractie. Frac-
tievoorzitter Stijn Van Hamme diende 
244 extra punten in. Daarvan waren 
206 interpellaties over lokale proble-
men. Het ging van onderhoud van 
straten, pleinen, begraafplaatsen en 
voet- en fietspaden over naar toegan-
kelijkheid tot dierenwelzijn. De ove-
rige 38 punten waren voorstellen om 
onze gemeente beter te maken. Deze 
gingen van een belastingverlaging 
over de oprichting van een meldpunt 
Dierenwelzijn tot de gespreide beta-
ling van grafconcessies. 

Gemeenteraadslid Axl Van Boven 
diende op zijn beurt 145 schrifte-
lijke vragen in. Deze gingen van 
cijfers over consultancykosten tot 
de aanpak van zwerfvuil en alles 
daartussen. U vindt een volledig 
overzicht van al onze interpellaties, 
voorstellen en schriftelijke vragen op 
onze afdelingswebstek assenede.
vlaamsbelang.org. 

Voor- en tegenstanders erkennen dat 
het Vlaams Belang zijn opdracht in 
de gemeenteraad naar behoren ver-
vult: het gemeentebestuur prees onze 
inhoudelijke dossierkennis en noemde 
ons zelfs “een zeer actieve oppositie”. 

De enige oppositiestem 

Het Vlaams Belang is dan ook de 
enige echte oppositiestem in de ge-
meenteraad. Als enige partij durven 
wij zeggen waar het op staat en de 
zaken benoemen zoals ze echt zijn. 
Zo hadden wij als enige bezwaar 
tegen de ingevoerde cadeaus voor 
politici. Extra presentiegelden, erete-
kens voor politici tot etentjes op uw 
kosten: al die zaken werden voorge-
steld door SamenPlus en mee goed-
gekeurd door CD&V en N-VA. Enkel 
het Vlaams Belang protesteerde uit-
gebreid tegen dat wereldvreemde 

politieke profitariaat. Telkens stem-
den wij ook als enigen tegen deze 
voorstellen. Wij doen niet aan poli-
tiek voor de sympathie van andere 
politici, maar om onze gemeente en 
alle inwoners het beleid te geven 
waar zij recht op hebben. Zelfs de 
verwijten van machtspolitici houden 
ons niet tegen om úw stem duidelijk 
te laten horen in het gemeentehuis. 

Klaar voor meer! 

Wij zouden ons nu kunnen beper-
ken tot tevreden zijn over ons harde 
werk. Maar dat doen we zeker niet. 
De komende maanden blijven wij 
verder werken zoals we gedaan 
hebben. De legislatuur duurt immers 
nog tot begin december 2024. 

Het Vlaams Belang komt met een 
volwaardig alternatief, een nieuw 
en krachtdadig beleid voor onze 
gemeente. Hoe de kiezer de kaar-
ten ook schudt, het Vlaams Belang 
neemt opnieuw zijn verantwoorde-
lijkheid op en gaat met een sterke 
en gemotiveerde ploeg op weg 
naar de verkiezingen van 13 okto-
ber 2024. Het is meer dan ooit tijd 
voor een nieuw beleid!

EEN 

Vlaams Belang – SamenPlus: 14 – 0 

Een van de belangrijkste taken van de 
oppositie is controleren of genomen be-
slissingen wel juist zijn volgens de gel-
dende wetten en decreten. De Vlaams 
Belang-fractie neemt haar taak zeer ern-
stig en ontdekte deze legislatuur al veel 
onwettige zaken. Maar liefst 14 keer 
gaf de gouverneur ons gelijk en kreeg 
SamenPlus een tik op de vingers. 

Beslissingen zonder raadsbesluit 

Verschillende keren probeerde het 
gemeentebestuur beslissingen te ne-
men achter de rug van de gemeen-
teraad. Dit was het geval voor de 
werking van de adviesraden, het 
stopzetten van dienstverlening en 
het organiseren van een bevraging. 
Telkens vernietigde de gouverneur 
die onwettige beslissingen. 

Communicatie niet in orde 

Zeven keer stelden wij vast dat het 
gemeentebestuur wettelijke verplich-
tingen rond communicatie niet na-
kwam. Telkens werd de wettelijke 
antwoordtermijn niet gerespecteerd, 
wat een inbreuk was op de open-
baarheid van bestuur. Telkens wees 
de gouverneur SamenPlus daarvoor 
terecht. 

EEN GOED BESTUURDE GEMEENTE? DUIDELIJK NIET MET SAMENPLUS.   



Het Vlaams Belang heeft de wind in de zeilen. Dat 
komt niet uit de lucht gevallen: het is het resultaat 
van het harde werk van onze lokale vrijwilligers die 
bouwen aan een betere toekomst voor onze mensen. 
Ook in uw gemeente. Voor u.

U verdient beter. Het moet afgelopen zijn met de 
torenhoge belastingen waarvoor u niets terugkrijgt. 
Ofwel: Ellenlange wachtlijsten in de zorg. Gebrekki-
ge kinderopvang. Een justitie die niet rechtvaardig is. 
Open grenzen die onze sociale zekerheid blijvend 
onder druk zetten.

Dag in dag uit tonen de partijen die de plak zwaai-
en aan – van N-VA tot Groen – dat ze niet bezig 

zijn met het welzijn van onze mensen, maar vooral 
met de volgende verkiezingen. Het vertrouwen in de 
politieke elite lag dan ook nog nooit zo laag. Onze 
mensen willen een partij die naar hen luistert. Een 
partij die zowel voor als na de verkiezingen hetzelf-
de zegt en doet. Die partij, dat is het Vlaams Belang.

Het Vlaams Belang is een consequente partij. Wij 
zeggen waar het op staat. Uiteraard over onze 
kernthema’s zoals immigratie, onveiligheid en het 
communautaire, maar ook over tal van andere 
onderwerpen, zoals economie, mobiliteit, gezinspo-
litiek …

De rode draad doorheen ons verhaal is dat wij 
kiezen voor rechtvaardigheid. Dat wil zeggen: de 
Vlaming moet krijgen wat hij verdient. Wie werkt, 
moet beloond worden. Wie in de problemen komt, 
moet geholpen worden. Wie een dagje ouder wordt, 
moet zonder zorgen van zijn of haar oude dag kun-
nen genieten. Dat is het Vlaanderen waar wij voor u 
voor willen strijden.

Maar dat kunnen we niet alleen. Wij hebben u nodig 
om samen met ons het verschil te maken. Dat kan op 
verschillende manieren: mee nadenken over stand-
punten, maar ook mee � yeren op de markt of even-
tueel zelfs lokaal mee op een lijst staan en zorgen 
dat het Vlaams Belang ook in uw gemeente sterk(er) 
staat. Wilt u zelf ook de mouwen opstropen? Aarzel 
dan vooral niet langer en sluit u aan. Liever vandaag 
dan morgen, want het is alle hens aan dek!

Ander en beter is werkelijk mogelijk! Word 
daarom nu lid van het Vlaams Belang via 
www.vlaamsbelang.org/lidworden of scan 
de QR-code met uw bankapp.
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